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Представлены научные достижения БГМУ, других учреждений и организаций страны в отраслях медицин-
ской, биологической, фармацевтической науки: внутренние и инфекционные болезни, эпидемиология и гигие-
на, кардиология, акушерство и гинекология, психиатрия, неврология и нейрохирургия, общая патология, хирур-
гия, онкология, педиатрия, стоматология, травматология и ортопедия, военная медицина, фармация и фарма-
цевтика, медицинское и фармацевтическое образование. 

Публикуемые результаты научных исследований будут интересны и полезны для преподавателей, аспи-
рантов, студентов, широкого круга специалистов, работающих в областях теоретической и практической меди-
цины, фармации. 

Сборник включен в перечень научных изданий, утвержденных приказом Высшей аттестационной комиссии 
Республики Беларусь, для опубликования результатов диссертационных исследований по медицинским наукам.
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Advances in Medicine and Medical Sciences is a peer-reviewed, international, scientific collection that publishes 
full-length articles in the field of medical sciences:  internal and infectious diseases, epidemiology and hygiene, car-
diology, obstetrics and gynecology, psychiatry, neurology and neurosurgery, general pathology, surgery, oncology, 
pediatrics, dentistry, traumatology and orthopedics, pharmacology, pharmacy and pharmaceutical sciences, military 
medicine, didactics of medical and life science disciplines.

Collection presents the results of fundamental and applied researches contributing significantly to a variety of 
medical sciences and applied medicine and will be interesting to academics and students.

Peer-reviewed journal welcomes original research articles on current advances in life sciences, preclinical and 
clinical medicine, and related disciplines. 

Collection is included in the list of scientific journals approved by order of the Higher Attestation Service of the Re-
public of Belarus for the publication of the results of scientific researches in the field of medical sciences.


